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Woordvoeringslijn fitness sportscholen

• Het kabinet heeft vorige week het spoorboekje gepresenteerd voor de versoepeling van de

corona maatregelen
• Het openen van de sportscholen en fitnesscentra per 1 September heeft veel vragen

opgeroepen en ik snap de teleurstelling ook goed
• Ik vind het belangrijk om te benadrukken dat we die datum van 1 September niet zo maar

gekozen hebben

• We varen daarin op het advies van de experts in het OMT die aangeven dat eerdere

opening van de sportscholen onverantwoord zou zijn
• Dit heeft te maken met de onduidelijkheid die er nog bestaat rondom de zogenaamde

aerosolen de kleine virusdeeltjes
• Deze deeltjes zouden volgens een aantal onderzoeken kunnen overleven in de lucht en

zouden wanneer iemand sport of beweegt een grotere afstand dan 1 5 meter kunnen

afleggen
• Met name in binnen locaties zou dit kunnen leiden tot een verdichting van het virus en

daarmee een besmettingshaard kunnen vormen

• Op basis van het advies van het OMT heeft het kabinet de opening van de fitness op 1

September gezet
• Met de brancheorganisatie van de fitness Nlactief ben ik in gesprek om te kijken welke

aanvullende maatregelen mogelijk genomen kunnen worden om het risico op besmetting
te verkleinen

• Ideeen daarover uit het buitenland leg ik ter beoordeling voor aan het OMT

• Op basis van hun advies kan ik dan bekijken of eerdere opening tot de mogelijkheden
behoort

• Tevens bespreek ik met Nlactief hoe we de branche kunnen ondersteunen als het voorlopig
als gevolg van het corona virus nog niet mogelijk is om open te gaan

• Want laat duidelijk zijn het voorkomen van besmettingen is onze belangrijkste prioriteit
Alleen als het risico gering is is opening mogelijk

Hoe was het gesprek vandaag met NL Actief

We hebben een constructief goed gesprek gehad

Sporten is goed voor de fitheid en gezondheid van heel veel Nederlanders

Daarom vind ik het belangrijk om mee te denken in hoeverre het mogelijk is om

sportscholen eerderdan 1 September te openen

Waarom kunnen de sportscholen niet op 1 September open

Afgelopen week heeft het kabinet een routekaart gepresenteerd hoe Nederland langzaam
en verantwoord weer van het slot kan

Dit met in onze gedachte dat als de besmettingsgraad omhoog gaat we direct moeten

acteren

Dit betekent ook dat niet alle sectoren tegelijk open kunnen

Er bestaat nog veel onduidelijkheid overde zwevende aerosolen kleien virusdeeltjes die in

de lucht zweven

In binnen accommodaties kunnen deze aerosolen zich sneller verspreiden en blijven ze

langer in de lucht hangen
Dit is ook de reden dat de experts van het OMT het risico op binnen sporten hoog achten

Wanneer gaan ze wel open

De sportscholen geven aan n a v Duitsland waar de sportscholen sinds gisteren open zijn
dat ze een aantal aanpassingen kunnen doen lage intensiteit van trainen bredere

opstelling apparaten max 30 net als horeca luchtverversing en mondkapjes personeel
Ik ga deze aanvullende vragen voorleggen aan de experts van het OMT

De uitkomsten daarvan nemen we mee bij het besluit om de datum naar voren te halen

Overigens kunnen alle versoepelingen eerder of later van kracht gaan indien het

besmettingsrisico stijgt of daalt
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Ik vraag mij wel af of alle maatregelen even goed zijn te handhaven

Waarom kunnen binnenzwembaden wel open en fitnesscentra niet

Gelukkig kan iedereen sinds gisteren wel weer buiten sporten mits de 1 5 meter afstand

wordt gehouden
Binnen sporten geven volgens de experts van het OMT meer risico tot verspreiding van het

virus door de zwevende aerosolen die langer blijven hangen
Binnenzwembaden kunnen open doordat bewezen is dat chloor een positieve invloed heeft

op het tegengaan van verspreiding van het vims Ook hier is 1 5 meter afstand van groot

belang

Ze hebben toch een 1 5 meter protocol ingediencf waarom is daar niks mee gedaan

Het is een misverstand dat een goedgekeurd protocol ertoe leidt dat een sector open kan

Een protocol over hoe de 1 5 meter wordt gewaarborgd is een voorwaarde om open te

kunnen

Het protocol is echter niet leidend in de besluitvorming van het kabinet dat is het advies

van de experts in het OMT

We kunnen niet alles tegelijk weer opendoen in Nederland

Het voorkomen van besmettingen is onze belangrijkste prioriteit

Welk wetenschappelijk bewijs rondom aerosolen is er

• Erzijn verschillende onderzoeken uitgevoerd rondom aerosolen bij besmettingen
• Wetenschappers gaan er vanuit dat aerosolen een rol spelen in besmettingen
• Het RIVM voert momenteel een literatuurstudie uit om beter te kunnen duiden wat er in

algemene bekend is over aerosolen en welke rol zij spelen bij verspreiding van het

Coronavirus

Waarom kunnen de sportscholen in andere landen wel gewoon open

• Ieder land maakt in de bestrijding van het virus zijn eigen afwegingen
• We kunnen nog niet vaststellen wat de gevolgen zijn voor de besmettinsgraad van het

eerder opendoen van sportscholen zoals in Duitsland sinds gisteren
• De experts die ons adviseren kijken specifiek naar de Nederlandse context en adviseren

ons op basis daarvan

• Voorde sportscholen en het binnen sporten geven zij aan dat het risico op verspreiding
van het virus binnen de Nederlandse context hoog is

• Op basis van dat advies hebben wij besloten binnen sporten waaronder fitness vooralsnog
niet toe te staan

Hoe gaat u om met de diversiteit van sportscholen moet er niet gedifferentieerd worden

in de datum van openstellen afhankelijk van het risicoprofiel

• Dat is een terecht punt waar ik graag samen met de sportscholen naar wil kijken
• Want het risicoprofiel van 1 op l begeleid sporten zoals revalidatietrajecten kennen

mogelijk een lager risico dan groeplessen
• In overleg met de brancheorganisatie bekijk ik welke vraag we in dat licht aan het OMT

willen voorleggen
• Het kan zijn dat onderdelen van de sportscholen volgens de experts een aanvaardbaar

risico kennen en dus wel kunnen plaatsvinden
• Dat kan een reden zijn om eerder dan 1 September weer open te kunnen


